

# School Talk & Taster Lessons

## 學校簡介會及課堂體驗

9:30 am to 11:00 am in School Hall & classrooms

上午9時30分至11時正於本校禮堂及課室

9:30-9:45	Principal' s Welcome Speech 校長致歡迎辭	
9:45-10:50	Introduction to Our School 學校簡介	Taster Lessons 課堂體驗*
	Application for S1 Discretionary Places 中一自行分配學位申請辦法	
	Questions and Answers 問答環節	
10:50-11:00	Student Performance 學生表演	

\*Subjects 科目：Biblical Knowledge 聖經、Chinese Language 中國語文、English Language 英國語文、Mathematics 數學、Integrated Science 綜合科學、Geography 地理、STEAM、Visual Arts 視覺藝術、Technology & Living 科技與生活

### Point to note:

1. Online registration for school talk and taster lessons will open on 4 November 2023 (Saturday) at 9:00 am. Seating is limited and on a first-come, first-served basis. Each family may reserve a maximum of three seats. The school talk will be recorded and be available on the school website for parents to revisit.
2. 18-20 students will be admitted for each taster lesson. Participants of taster lessons should check in and get ticket upon entry. Participants will be arranged to sit in the back row of the auditorium and then proceed to the classrooms. They will return to the school hall after class. Participants are advised to carry along their mobile phones in case they need to call their parents.

### 注意事項：

1. 如有意參加學校簡介會及課堂體驗，請於2023年11月4日（星期六）上午9時開始填寫網上報名表，名額有限，先到先得，額滿即止。每個家庭限定預留最多3個座位。學校簡介會錄影片段會在活動後上載到學校網頁。
2. 課堂體驗每班設18-20個名額。參與課堂體驗的學生須於入場時登記及領取課堂門票。學生將獲安排坐在禮堂後排，然後按指示排隊前往課室上課。下課後，學生將返回禮堂後排就座，等待散場時與家長會合。請學生隨身帶備手提電話，以便與家長聯絡。

# Campus Tour

## 校園遊

Guided campus tours are available for walk-in visitors.

歡迎來賓參與校園遊，詳情如下：

### Gathering time 集合時間

Session 1 第一節	11:20 am
Session 2 第二節	12:30 pm
Session 3 第三節	1:45 pm
Session 4 第四節	3:00 pm
Session 5 第五節	4:15 pm

### Gathering point 集合地點

Visitors gather at room G06 5 minutes before the commencement of the tour. Up to 60 participants per session. First come, first served.

請於校園遊開始前5分鐘到本校G06室集合。每節招待60位來賓。名額有限，先到先得。



# Carnival

## 嘉年華

11:00 am to 5:30 pm

上午11時正至下午5時30分



### Stage Sparks 學生表演

- STEAM Show 「科學·科技·工程·藝術·數學」表演
- Music & Dance Performance 歌舞表演  
Chamber Ensemble, Choir, Urban Dance, Chinese Dance  
室內樂團、合唱團、街舞、中國舞

### Game Booths & Campus Adventure Trail

#### 遊戲攤位及校園遊蹤



Interest Club Game Booth, Market Stall,  
Snack Booth, Photo Booth  
學會遊戲攤位、市集、小食檔、打卡點